
Samenvatting Klankbordgroep COA-locatie Eibergen 
Donderdag 11 juli 2024 
19.30-21.00 uur 
Theater ‘t Spieker, Eibergen 
 
Aanwezig: 27 omwonenden, namens het COA: Jasper Pott, Rob Kraan, Martine Drijftholt, 
Jacco Postma en Marc Muis en namens de gemeente: Daan van Haarlem en Arjan van 
Faassen  
 
Namens de gemeente heet Arjan van Faassen de aanwezigen welkom voor de 
klankbordgroep COA-locatie Eibergen, gevolgd door een korte voorstelronde van de 
aanwezigen van COA en gemeente. Tijdens de bijeenkomst is het volgende besproken: 
 

- Stand van zaken onafhankelijk voorzitter: er zijn geen aanmeldingen 
binnengekomen vanuit de klankbordgroep en ook de beoogde kandidaat vanuit 
de gemeente is niet beschikbaar. De gemeente probeert na de zomer met een 
voorstel van een andere, nieuwe kandidaat voor het onafhankelijk voorzitterschap 
te komen. Vanuit de klankbordgroep kunnen ook kandidaten worden 
voorgedragen via locaties@gemeenteberkelland.nl. 

- De gemeente geeft aan dat de ideale groepsgrootte voor de klankbordgroep 15-
20 personen is. Daarom is het voorstel om, volgens de uitgedeelde agenda, 
uiteen te gaan in twee, parallelle groepen. Op deze manier kan enerzijds de 
inrichtingsschets op basis van 3 modellen bekeken worden en anderzijds in de 
andere groep toelichting gegeven worden op de gang van zaken op een 
opvanglocatie.  

- De aanwezigen geven aan dat er nog steeds geen draagvlak voor de locatie is en 
het voorstel op basis van de agenda is een stap te ver voor de aanwezigen. 
Daardoor is er geen behoefte om inhoudelijk te praten over hoe de locatie eruit 
komt te zien.  

- De gemeente geeft aan dat de burgemeester het proces en het vervolg op de 
vorige bijeenkomst(en) heeft uitgelegd, inclusief de politieke keuzes die hierin zijn 
gemaakt. De klankbordgroep is opgericht met als doel om inhoudelijk te kijken 
naar de inrichting van de locatie.  

- Daarop geven de aanwezigen aan dat het in ieder geval de voorkeur heeft om de 
hele klankbordgroep bijeenkomst centraal te houden.  

- De aanwezigen constateren dat niet alle gemaakte opmerkingen terug te zien zijn 
in de notulen, o.a. de redenen waarom de aanwezigen vinden dat er geen 
draagvlak voor de locatie is. De gemeente maakt echter geen notulen, maar 
enkel een samenvatting die een algemene weergave van de bijeenkomst 
weergeeft. 

- De gemeente geeft, op basis van vragen van de aanwezigen, aan dat het college 
van de gemeente Berkelland op dit moment de eerder gemaakte keuzes in de 
gemeenteraad uitvoert. In mei 2023 heeft de gemeenteraad de opdracht gegeven 
om locaties te zoeken in de gemeente om in totaal 150 vluchtelingen op te 
vangen. Dit was op basis van de provinciale berekening uit de concept-
Spreidingswet. Uit een uitgebreide analyse zijn locaties uitgekozen en de locatie 
in Eibergen heeft de gemeente Berkelland als geschikt geacht voor 2x50 plekken 
om samen met de locatie Rekken (nu 44, mogelijk 50-80) te komen tot het aantal 
van 150. 

- De aanwezigen geven nogmaals aan dat draagvlak voor de locatie ontbreekt en 
vinden dat er in een aantal maanden geen stap voorwaarts in het creëren van 
draagvlak is gezet. Volgens de aanwezigen zijn gestelde vragen over de zorgen 
en onduidelijkheden over de locatiekeuze niet beantwoord.  

- De gemeente geeft aan dat er gewerkt wordt aan draagvlak, zoals dat ook in 
Rekken is gedaan, door met bureau Beke en de omwonenden te kijken naar 
aspecten van leefbaarheid en veiligheid en met welke maatregelen deze zijn te 
beheren. 



 
 

- Aansluitend geven de aanwezigen aan wat er in hun ogen mist in het proces. Dat 
hebben de direct omwonenden ook in een brief aan de raad weergegeven. 
Daarin staat volgens hen puntsgewijs wat de aanwezigen missen en waarom er 
geen draagvlak is. 

- Ook geven de aanwezigen aan dat er geen notulen zijn van de interne 
gesprekken (met o.a. Sweco) die tot de definitieve locatiekeuze hebben geleid. 
Dit is een groot bezwaar voor aanwezigen. De gemeente geeft aan dat alle 
relevante documenten in het proces beschikbaar zijn. 

- Er worden gedurende de bijeenkomst verschillende (inhoudelijke) vragen gesteld 
waar enerzijds COA (inclusief ervaringen van de locatiemanagers) en anderzijds 
de gemeente antwoord op geven.  

- Jasper Pott van COA geeft aan dat het belang van de aanwezigen (geen 
overlast, weten wat er gaat gebeuren en draagvlak) hetzelfde belang is, als die 
van COA. En daarom stelt Jasper juist voor om de uitgedeelde agenda wel te 
volgen. Op basis van reacties en input van de aanwezigen kan COA verder en 
zorgen weg nemen door plannen aan te passen.  

- De aanwezigen geven aan eerst hun vragen afdoende beantwoord te willen 
hebben, voordat ze een stap verder kunnen gaan. En geven nogmaals aan dat er 
onder hen absoluut geen draagvlak voor de locatie is.  

- Er is behoefte vanuit de aanwezigen om de interne argumenten te delen waarom 
deze locatie gekozen is en dat stap 1 is om eerst met de gemeente opnieuw 
hierover in gesprek te gaan. En geven daarom de volgende opdracht mee aan de 
gemeente: 

- De woordvoerders in de klankbordgroep hebben de gemeente als opdracht mee 
terug gegeven om een gesprek met de portefeuillehouder, de opsteller van het 
collegeadvies en de onderzoeker van Sweco te arrangeren, waarin precies wordt 
uitgelegd/toegelicht wat de argumenten zijn om als enige mogelijke asiellocatie te 
kiezen voor de Groenloseweg in Eibergen en waarom er geen rekening is 
gehouden met de aanwezigheid van veel naaste omwonenden.  

- De aanwezigen vragen om een reactie en/of terugkoppeling op korte termijn.  
 

Daarmee eindigt de bijeenkomst om 21.00 uur.  
 
Toevoeging: de gemeente Berkelland heeft naderhand een mail ontvangen namens 40 
direct aan- en omwonenden van de beoogde COA-locatie in Eibergen, met hierin een 
puntsgewijze reactie vanuit de omwonenden als terugblik op de bijeenkomst.  

 
 
 
 
  


